

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelseprotokoll sept SLK HUS

### Signerat text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: slk hus protokoll sept1.pdf

Storlek: 158546 byte

Hashvärde SHA256:

9856e0e7bb817f5c44dfb82d0ff67848b31a31749c139228dd953a9f255c79a9

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

**DOROTHEA LEDINEK**

Signerat med BankID 2023-10-02 16:53 Ref: 648db3a9-625b-48c8-8f2f-d4770d81e74f

**JENNY ANDERSSON MÅRD**

Signerat med BankID 2023-10-02 16:40 Ref: 2a3ad0f6-5d40-4a86-95c7-63e3af28fe9f

**Cattlin Marques**

Signerat med BankID 2023-10-02 16:37 Ref: e2182cb7-3fc3-4992-b219-490ad8508d07



## Mötesprotokoll styrelsemöte 2023-09-21

### Svenska Lapphundklubben

Organisationsnummer: 816-000 5545

**Plats:** Digitalt möte via Zoom

**Deltar:** Cattlin Marques, Dorothea Ledinek, Jenny Andersson-Mård, Johanna Boström Stone, Mari Sjölund, Åsa Äng Eriksson, Lotta Sjaunja

**Ej närvarande pga internet fungerade ej:** Elisabeth Kaatari-Lindblom

**Lämnat återbud:** ingen

#### § 1. **Mötets öppnande**

Ordförande Cattlin hälsade alla välkomna och förklarade mötet som öppnat.

#### § 2. **Fastställande av dagordningen**

**Mötet beslöt** att fastställa dagordningen med justeringar.

#### § 3. **a). Val av mötessekretäraren**

**Mötet beslöt** att välja Dorothea till mötessekreterare.

#### **b). Val av justerare**

**Mötet beslöt** att välja Jenny som justerare

#### § 4. **Genomgång föregående protokoll**

**Mötet beslöt** att bordlägga ärendet, då föregående protokoll ej är färdigjusterat och signerat.

#### § 5. **Ingående och utgående post**

Styrelsen gick igenom inkomna och utgående skrivelser sedan det senaste mötet. SRLV och SKK AK har informerats om att SLK HUS och SLK AK inte har några invändningar mot det tidigare beslutet rasklubben tagit i ärendet gällande dispensen för användning av hund affekterad av CMR3 i avel

#### § 6. **Ekonomi**

Kassören informerade om att SRSL har skickat en förfrågan om vilka medel SLK som har skickat till SRSL. Frågan har besvarats av kassören.

## § 7. Utställningar

### a). Sundsvall-2023

Mari rapporterade att det finns 143 anmälningar och tycker att arbetet fortskrider på ett tillfredställande sätt. SRFL som kommer var främst ansvariga på plats, har skickat en förfrågan om man få använda SLKs swishnummer för betalningar under utställningen. Cattlin meddelar att numret kan användas vid försäljning av rosetter, då det är SLK som köper in dessa. Men i övrigt, får man hitta annat betalsätt än SLKs swish, eftersom specialklubben och rasklubbens ekonomi ska hållas separata.

### b). Stockholm-2023

Det har visat sig att det inte finns några lokaler i Upplands Väsby som tar emot hundklubbar för utställningsarrangemang, förutom i Scandic Infracitys mässhall. Kostnaden för att hyra denna är dock 70000 kronor, vilket mötet bedömer att specialklubben inte har möjlighet att betala. Cattlin har undersökt andra alternativ och fått offerter på hyra av två ridhus i närheten av Gottröra. Det ena är Johannesbergs Ridhus. Cattlin frågar om vi kan ansöka om att byta plats samt boka ridhuset i Johannesberg.

### c).

**Mötet beslöt** att utställningen ska flyttas till Gottröra, samt ger Cattlin i uppdrag att ansöka om flytt av utställningen hos SKK och boka ridhuset i Johannesberg. Cattlin ges även i uppdrag att informera de Nordiska ländernas specialklubbar om flytten av evenemanget och mötet. Exakt plats och lokal för det nordiska mötet är inte fastställt. Cattlin kommer leta lokal för detta och meddela nordiska ländernas specialklubbar när det är fastställt.

### d). Tvååker-2024

Cattlin informerade om att hon varit i kontakt med SKK gällande Tvååker 2024, då specialklubben och Hallands Kennelklubbs utställningar krockar. SKK har fortfarande inte gett någon respons på detta och Cattlin ska åter kontakta SKK. Alternativet som finns är att anordna en kvällsutställning på lördagen 6/7, d v s samma dag som Svensk vinnare. Ärendet tas för vidare diskussion i nästkommande möte.

### e). 2025 ansökan

SRLV önskar en utställning kanske i mars i Dalarna eller i samband med Jokkmokk marknad i februari. Flera styrelsemedlemmar avrådda från en utomhusutställning tidigt på året i norra Sverige på grund av risk för stor kyla. Mötet diskuterade istället möjligheten att 2026 arrangera utställning under senare vår/sommaren i tex Haparanda som samarrangemang med Lappalaiskoirat RY

**Mötet beslöt** att SLK inför år 2025 ska ansöka om att få anordna följande rasspecialer:

3/5 Skara

24/5 Norrtälje

18/7 Piteå (kvällsutställning)

20/7 Piteå

2/8 Svenstavik

13/9 Tomelilla.

## § 8. Avelskommittén

Dorothea rapporterade om avelskommitténs första möte och vad man samtalade om. Protokollet från mötet har inte justerats ännu. Hon berättar också om hur avelskommittén arbetar mellan mötena. Nästa planerade möte kommer att anordnas den 25 september via zoom.

## § 9. PR-kommittén

### a). Stockholms Hundmessa 2023

Johanna rapporterade att hon varit i kontakt med de ansvariga för montrarna på hundmässan och har fått svar att rasklubbarna kommer få en gemensam monter till kostnaden av 1100 kronor.

**Mötet beslöt** att SLK ska betala för montern på Stockholms hundmessa 2023.

### b). My Dog 2024

Här behöver montern fyllas i 4 dagar. Datum för utställningen är flyttade så utställningen går inte längre på en storhelg, vilket kan göra det svårare att rekrytera folk som vill stå i montern. Johanna kommer ta upp detta med rasklubbarna på PR mötet.

### c). Budget

Mötet diskuterade att specialklubben behöver införskaffa gemensamma roll ups till montrarna, samt att rasklubbarna behöver ordna med affischer och PR foldrar för sin respektive ras. Mötet diskuterade vem som ska betala vad.

**Mötet beslöt** att ge Johanna i uppdrag att inför nästa möte, ta fram offerter för de gemensamma roll ups:en. Mötet beslöt även att SLK ska stå för kostnaden av de gemensamma roll ups:en och att rasklubbarna får betala själva för sina affischer och PR foldrar

### d). Arbetsbeskrivning

**Mötet beslöt** att ge Johanna i uppdrag att ta fram en arbetsbeskrivning för PR-kommittén.

## § 10. Jubileumsmiddag.

I nuläget har 28 personer anmält sig till middagen. Mötet bedömer att middagen behöver marknadsföras mera.

**Mötet beslöt** att informera de examinatorer som närvarar vid domarexaminationen som hålls på Norra Berget på raserna, om middagen. Mötet beslöt att styrelsemedlemmarna i SLK HUS kommer att bjudas på middagen.

**§ 11. Remisser för Lapphunds SM regler och uppträdande policy**

Mötet diskuterade de remisser man fått med sig från fullmäktigemötet i maj. **Mötet beslöt** att ge Johanna och Mari i uppdrag att ta fram ett policyförslag att presentera på styrelsemötet i November. **Mötet beslöt** att ge Elisabeth i uppdrag att ta fram ett förslag för regler till Lapphunds SM. Resterande styrelsemedlemmar fick i uppdrag att undersöka om det finns några utomstående personer som vill hjälpa till att ta fram nya regler till Lapphunds-SM tillsammans med Elisabeth.

**§ 12. Nordiskt möte**

Cattlin informerade om att hon skickat ut förfrågan till några olika hotell för att få offerter på kostnad för att hålla mötet på respektive hotell. Svar har ännu inte inkommit. Cattlin informerade även om att hon så snart som möjligt ska skicka en inbjudan till de nordiska lapphundsklubbarna.

**§ 13. Rasklubbar**

**a). Lapsk Vallhund**

SRLV efterfrågad vad som skett med kritiklapparna från utställningar. Mari meddelar att flera års kritiklappar från rasklubbarna, har försvunnit hos SKK. Mari kommer skicka ut årets mottagna kritiklappar efter utställningen i Sundsvall. Från och med år 2024 kommer alla utställningskritiker att bli digitala.

SRLV efterlyser också protokoll från tidigare SLK HUS möten. Dessa är på väg.

SRLV meddelar att Linda är den som ska ha inloggning till SLK-sidan för att kunna lägga in SRLV event i SLK kalender.

**b). Finsk Lapphund**

SRFL hade ett kortare styrelsemöte för att diskutera utställningar år 2025. I övrigt finns inget att rapportera.

**c). Svensk Lapphund**

Avelsråden i SRSL kommer ha föreläsning med målet att informera om avel och öka antalet valpar i rasen.

**d). Rasklubbmöte**

Cattlin Marques informerade om vad som sades på rasklubbmötet. De tre rasklubbarna har kommit överens om att ordförandeskapet för varje möte, ska vandra runt bland de tre rasklubbarna. Den rasklubb som ansvarar för

mötet, ansvarar även för att skriva minnesanteckningar för mötet. Det beslutades även att dessa rasklubbmöten ska anordnas 4 gånger/år. Nästa möte kommer SRLV att vara ansvariga för.

**§ 14. KF**

**Mötet beslöt** att stödja valberedningens förslag.

**§ 15. Tävlingskommitté**

**Mötet beslöt att välja** Elisabeth till sammankallande för tävlingskommittén. En arbetsbeskrivning behövs för tävlingskommittén. Cattlin ska leta efter en gammal arbetsbeskrivning och skicka den till Elisabeth.

**§ 16. Övriga frågor**

**a). Mail**

Det har varit diskussion om vilka mejl från SKK som ska vidarebefordras till rasklubbarna.

**Mötet beslöt** att mejl från centrala SKK som rör rasklubbarna skall skickas vidare. Mötet beslöt att mejl med disciplinärenden, endast skickas vidare om beslutet gäller rasklubbens ras eller medlem.

**b). Rutiner**

**Mötet beslöt** att införa ett årshjul. Mötet beslöt att ge Johanna i uppdrag att ta fram en mall för årshjulet.

**c). Vallningsworkshop**

Dorothea rapporterade att hon och vallningsarrangören inte kunde hitta ett passande datum i år.

**§ 17. Nästa möte**

**Mötet beslöt** att nästa möte kommer att ske den 11 oktober 19:00 via zoom.

**§ 18. Mötets avslutande**

Ordförande Cattlin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.